
By- og Boligudvalget

Til: Justitsministeren
Erhvervs- og vækstministeren
Ministeren for by, bolig og landdistrikter

Dato: 15. november 2012

Udvalget udbeder sig ministernes besvarelse af følgende spørgsmål:

BYB alm. del

Spørgsmål 18
Med henvisning til side 6 i de 3 ministres notat, jf. BYB alm. del – bilag 8, be-
des ministrene oplyse, om de mener, at det kan betragtes som en valid og tro-
værdig undersøgelse, som kan danne grundlag for en konklusion om, at langt
størstedelen af ejendomsformidlerne overholder bestillerreglerne, når Er-
hvervsstyrelsen har udtaget en stikprøvekontrol på 12 tilfældige ejendoms-
mæglerforretninger på landsplan, set i lyset af, at der i Danmark er ca. 1.400
ejendomsmæglerforretninger, hvilket vil sige, at en sådan konklusion tages på
et statistisk grundlag, der svarer til 0,9 pct. af ejendomsmæglerforretningerne i
Danmark?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mette Reissmann
formand
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